
Protokół Nr LXVI/66/18

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 6  czerwca  2018  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                

W sesji wzięło udział 18 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pani Gabriela Urbańska, Pani Ewa Markiewicz, Pan Jacek Piwowarski.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów. 

Ad. 1

Pan Dominik Rożek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie  dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych.

Następnie przedstawił proponowany porządek obrad, który przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 15 maja 2018 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:      

a)  wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2018 rok – projekt  nr

555/18,

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2018 – 2029 –

projekt nr 556/18.

4. Interpelacje radnych.

5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

- informacja z realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na sesji w dniu 29.03.2018 r.,

23.04.2018 r. i 30.04.2018 r.

6. Zamknięcie obrad sesji.

Radni nie zgłosili uwag, wniosków do powyższego porządku obrad i zatwierdzili go jednogłośnie

(obecnych było 18 radnych).

1



Ad. 2

Radni nie mieli uwag do protokołu nr LXV/65/18 z sesji z dnia 15 maja 2018 roku i przyjęli go

jednomyślnie (obecnych było 18 radnych).

Ad. 3 a

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2018 rok – projekt nr

555/18.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 14 głosach za i  4 głosach wstrzymujących się (obecnych było 18 radnych)

podjęła

Uchwałę Nr LXVI/535/18

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 3 b

Pani Henryka Skowron  zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2018 – 2029 – projekt nr 556/18.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXVI/536/18

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4

Interpelacje radnych.

Radny  Tomasz  Otrębski  zgłosił  interpelację  w  sprawie  nasadzenia  drzew  przy  placu  zabaw

w okolicach Publicznej  Szkoły Podstawowej Nr 3 w Staszowie -  ulica Mickiewicza,  Kołłątaja,

Komisji Edukacji Narodowej. 

Radny Bonifacy Wojciechowski zgłosił interpelacje w następujących kwestiach:

1. Likwidacji nierówności w chodniku przy ul. Mickiewicza w Staszowie – lewa strona ulicy

od ul. Kolejowej w kierunku Tesco. Powstało wiele zapadnięć, a wystające kostki stwarzają

duże zagrożenie dla osób korzystających z tego chodnika.

2. Odnowienia i pomalowania ławek zamontowanych na terenie Osiedla Wschód przy blokach

mieszkalnych (chodzi o wspólnoty mieszkaniowe), jak również przy chodnikach i ulicach.

Ich obecny stan nie pozwala na korzystanie z nich, a w szczególności dotyczy to ławek

posadowionych pod drzewami (opadające kwiaty, owoce, soki).
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Ad. 5

Radny Dariusz Kubalski zgłosił wnioski w następujących sprawach (w załączeniu do protokołu):

1. W  imieniu  mieszkańców  zwracam  się  z  prośbą  do  Pana  Burmistrza  o  rozważenie

możliwości  postawienia/zaprojektowania  w  Parku  im.  Górników  Siarkowych  pomnika,

którego  głównym  elementem  byłaby  bryła  siarki.  Ten  element  wyróżniałby  nasz  park

w skali kraju.

2. Na wyremontowanym korcie przy ulicy Spokojnej mieszkańcy – właściciele psów znaleźli

wybieg  dla  swoich  pupili.  Zamykają  furtkę,  a  psy  biegają  załatwiając  swoje  potrzeby

fizjologiczne. Proszę o umieszczenie tabliczek zakazu wstępu psów i spożywania napojów

alkoholowych na ogrodzeniu kortu. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć  przedłożył  Wysokiej  Radzie  informację

z   realizacji  interpelacji  i  wniosków zgłoszonych na  sesji  w dniu  29.03.2018 r.,  23.04.2018 r.

i  30.04.2018 r.  (w załączeniu  do  protokołu).  Następnie  odniósł  się  do  interpelacji  i  wniosków

w sprawie:

- nasadzenia drzew w okolicach Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 3 w Staszowie przy

ulicy Mickiewicza, Kołłątaja, Komisji Edukacji Narodowej (interpelacja radnego Tomasza

Otrębskiego)  –  w bieżącym roku  planowane  są  nasadzenia  zarówno  na  wnioskowanym

terenie, jak również m. in. w okolicach placu zabaw przy boisku sportowym Orlik. 

-  likwidacji  nierówności  w  chodniku  przy  ul.  Mickiewicza  w  Staszowie  (interpelacja

radnego Bonifacego Wojciechowskiego)  – prace związane z  remontem m.in.  chodników

rozpoczną się w obecnym tygodniu i będą prowadzone sukcesywnie. 

-  odnowienia  i  pomalowania  ławek  zamontowanych  na  terenie  Osiedla  Wschód  przy

blokach mieszkalnych, parkach, jak również przy chodnikach i ulicach (interpelacja radnego

Bonifacego Wojciechowskiego) – prace w/w zakresie są już rozpoczęte i będą sukcesywnie

wykonywane  na  terenie  miasta  w  ramach  podpisanej  umowy  z  Centrum  Integracji

Społecznej w Staszowie.

- rozważenie możliwości postawienia/zaprojektowania w Parku im. Górników Siarkowych

pomnika,  którego  głównym  elementem  byłaby  bryła  siarki  (wniosek  radnego  Dariusza

Kubalskiego) – na przedmiotowy terenie nie była przewidziana budowa pomnik. Burmistrz

przypomniał,  iż  w  trakcie  realizacji  jest  inwestycja  budowy  pomnika,  która  zostanie

usytuowana  w parku miejskim, a na którego realizację zostały pozyskane środki finansowe

w kwocie  ponad  50  tys  zł.  z  Ministerstwa  Kultury  i  Dziedzictwa  Narodowego.  Dodał,

iż zostanie rozważona propozycja lokalizacji pomnika na terenie nowo powstającego parku

na Os. Wschód.
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-   umieszczenie  tabliczek zakazu wstępu psów i  spożywania  napojów alkoholowych na

ogrodzeniu  kortu  (wniosek  radnego  Dariusza  Kubalskiego)  –  zostaną  podjęte  działania

w celu zlikwidowania tego typu zdarzeń.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 6

Pan Dominik Rożek – Przewodniczący  Rady Miejskiej  w Staszowie  podziękował  za  udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 1310 do godz: 1340.

                   

Protokołowała:                       Przewodniczący     
 Rady Miejskiej w Staszowie
  A. Janicka                            

     ( - ) Dominik Rożek   
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